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PROTOKÓŁ NR 2/2024  

POSIEDZENIE KOMISJI REWIZYJNEJ   

Z DNIA 10 CZERWCA 2024 R. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Kamil Biernaczyk– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Protokolantka – Ewelina Masztalerz 

Liczba obecnych radnych: 8/8 

Załączniki: lista obecności, zarządzenie Wójta nr 0050.16.2024  

Zaproszeni goście: 1. Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo 

     2. Pan Tomasz Stachowiak – Inspektor ds. obronnych, zarządzania kryzysowego,  

ochrony p.poż. i sportu 

  

Dnia 10 czerwca 2024 r. o godzinie 13:30 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się posiedzenie 

Komisji Rewizyjnej w sprawie kontroli funkcjonowania kąpieliska w Gminie. W spotkaniu 

uczestniczyli wszyscy członkowie wszystkich komisji, Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy 

Krzemieniewo, Pan Tomasz Stachowiak - Inspektor ds. obronnych, zarządzania kryzysowego, ochrony 

p. poż. i sportu oraz protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Kamil Biernaczyk zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie, powitanie gości 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji 

4. Omówienie funkcjonowania kąpieliska gminnego 

5. Wolne głosy i wnioski  

6. Kontrola funkcjonowania kąpieliska gminnego - wyjazd na kąpielisko w Górznie. 

7. Zakończenie obrad 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Radny Kamil Biernaczyk - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecni byli wszyscy członkowie obu komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący  

posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Odczytanie porządku obrad. 

Radny Kamil Biernaczyk odczytał porządek obrad i zapytał obecnych Radnych czy wnoszą uwagi. 

Uwag nie wniesiono. 
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Ad 3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

Radny Kamil Biernaczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że projekt protokołu  

z poprzedniego wspólnego posiedzenia był do wglądu w biurze oraz został przesłany Radnym na 

skrzynki poczty elektronicznej. W związku z powyższym zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi co 

do protokołu.  

Członkowie komisji nie wnieśli uwag.  

Protokół Nr 1/2024 z posiedzenia komisji Rewizyjnej z dn. 24 maja 2024 r. został poddany pod 

głosowanie. W głosowaniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej 

Protokół Nr 1/2024 z posiedzenia komisji Rewizyjnej z dn. 24 maja 2024. został zatwierdzony 

jednogłośnie. 

Kolejno Radny Michał Chwaliszewski – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju  

i Gospodarki poinformował, że projekt protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia był do wglądu 

w biurze oraz został przesłany Radnym na skrzynki poczty elektronicznej. W związku z powyższym 

zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi co do protokołu.  

Członkowie komisji nie wnieśli uwag.  

Protokół Nr 1/2024 z posiedzenia komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki z dn. 20 maja 

2024 r. został poddany pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięli członkowie Komisji ochrony 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki 

Protokół Nr 1/2024 z posiedzenia komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki z dn. 20 maja 

2024. został zatwierdzony jednogłośnie. 

Ad 4. Omówienie funkcjonowania kąpieliska gminnego. 

Przewodniczący posiedzenia oddał głos Panu Tomaszowi Stachowiakowi w celu przybliżenia tematu. 

Pan Tomasz przedstawił najważniejsze informacje dotyczące funkcjonowania kąpieliska gminnego, 

zgodnie z przygotowanym dokumentem (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). Pan Tomasz 

wyjaśnił także problematykę podniesienia uchwały o utworzeniu kąpieliska na terenie gminy. 

Wyjaśniono, że na kąpielisku w Górznie w okresie letnim organizuje się wiele wydarzeń, w których 

obecni ratownicy chętnie pomagają. Po omówieniu kwestii technicznych i prawnych, głos zabrał Pan 

Wójt, który omówił kwestie związane z utrzymaniem kąpieliska, skupiając się m.in. na wydatkach 

związanych z wynagrodzeniem dla ratowników. Jednocześnie przedstawiono dochody z tytułu 

prowadzenia kąpieliska. Dodano, że Gmina na tym nie zarabia, ale dokłada się wszelkich starań by 

zadanie to się finansowało. Szeroko omówiono zakres czynności zatrudnionych ratowników. Wójt 

nadmienił, że współpraca układa się bardzo dobrze od wielu lat. Radni skupili się także na prowadzonym 

punkcie gastronomicznym przez zatrudnionych ratowników, a także na pobieranej w ramach tej 

działalności opłacie targowej. Kolejno Radni podjęli dyskusję w kwestii możliwości postawienia 

większej ilości punktów gastronomicznych, koncesji alkoholowej, pola biwakowego. Radni poprosili o 

zanotowanie następujących wniosków: 



Strona 3 z 3 
 

 - wystąpić do Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego, w celu przedstawienia oferty 

na strzeżenie plaży w Górznie, 

 - przedstawienie oferty przez obecnych ratowników na prowadzenie punktu gastronomicznego. 

Kolejno Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu spotkania. 

Ad 5. Wolne wnioski i głosy.  

Podczas wolnych wniosków i głosów poruszono kwestie związane z drogą prowadzącą do Jeziora 

Górznickiego. Kolejno Radny Przemysław Klupsch poruszył kwestię obowiązku prowadzenia przez 

siebie Zebrania Wiejskiego Wyborczego. Wójt odpowiedział, że nie ma możliwości zmiany 

prowadzącego, gdyż należałby zmienić postanowienia wcześniej podjętej uchwały Rady Gminy. Radny 

Michał Michalski zapytał w imieniu mieszkańców Wsi Pawłowice o utylizację wyrobów zawierających 

azbest. Zgłoszono także awarie lamp. 

Ad 6. Kontrola funkcjonowania kąpieliska gminnego - wyjazd na kąpielisko w Górznie. 

Po zakończonym spotkaniu w Urzędzie Gminy, radni wraz z Wójtem i pracownikiem Urzędu udali się 

nad Jezioro Górznickie.  

Ad 7. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano zaproszonym gościom za 

przedstawienie tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 16:00 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

 

 


